
Protokół Nr 19/22
ze  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i
Kultury oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony 
z dnia 9 lutego 2022 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 9 lutego 2022 r. o godz. 1000

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 9 lutego 2022 r. o godz. 1120

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  8  członków Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radny Piotr Maksimowicz,
3. Radna Anna Krutul,
4. Radny Paweł Dzienisiewicz,
5. Radna Jolanta Piktel – Dabulis,
6. Radny Bogusław Sojko,
7. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
8. Radna Jolanta Beata Bagińska.

W posiedzeniu  wzięło  udział  7  członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewicz,
5. Radna Anna Krutul,
6. Radny Janusz Zabłocki,
7. Radny Marek Zubrzyński.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pani Bożena Renata Miszkiel         - Skarbnik Miasta Sejny,
2. Pan Marek Sznejder                        - Skarbnik Miasta,
3. Pani Dominika Sidor                     –  Kierownik RPG,
4. Pani Jolanta Beata Bagińska         –  Przewodnicząca RM,
5. Pani Ilona Okoń                             – Kierownik RPG.

Do pkt 1. 



Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko –  Przewodniczący  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przywitał wszystkich Radnych Rady
Miasta oraz zaproszonych gości.  

Do pkt 2. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury – poddaje pod głosowanie porządek posiedzenia. 

Głosowanie nad porządkiem posiedzenia. 

Komisja Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie (6 głosów
za, 0 głosy wstrzymujących się) przyjęła porządek posiedzenia. 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie (6 za,
0 przeciw, 0 wstrzymujący się) przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2031.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022
rok.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Sejnach.

6.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Miastem Suwałki w sprawie wspólnej realizacji zadań w zakresie opieki nad
bezdomnymi zwierzętami.

7. Zaopiniowanie  projektu  uchwały w  sprawie  zbycia  nieruchomości  mienia
komunalnego. (965/21)
8. Zaopiniowanie  projektu  uchwały w  sprawie  zbycia  nieruchomości  mienia
komunalnego. . (886/4)
9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie
darowizny działek ewidencyjnych nr 118/7 i 133/6 na rzecz Powiatu Sejneńskiego. 
10.   Sprawy różne.

Do pkt 3. 



Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 -
2031.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta:  Zmian  w  WPF  Miasta  Sejny
dokonano w związku z koniecznością dostosowania WPF do aktualnego budżetu 2022 r. oraz
ze względu na uwzględnione w budżecie istotne zmiany kwot ze względu na : 
- otrzymane środki z konkursu „Rosnąca odporność” (+) 1.000.000,00 zł; 
- otrzymane jeszcze w 2021 r. środki z częściowego rozliczenia uzbrojenia strefy w 2022 (-)
1.182.109,00 zł 
- zwiększenie wydatków o środki otrzymane jeszcze w 2021 r. na objęcie udziałów w spółce z
KZN (+) 3.000.000,00 zł 
-  zwiększenie  wydatków  o  500.000,00  zł  w  związku  z  koniecznością  pokazania  wkładu
własnego na wydatki  związane z promesą BGK w kwocie 5.000.000,00 zł  na rozbudowę
Ośrodka Kultury 
-zwiększenie  przychodów w związku  z  otrzymanymi  środkami  na  objęcie  udziałów i  na
zmniejszone wpływy z projektu uzbrojenia. 
Ze  względu  na  zwiększenie  przychodów  (środków  na  wkłady  własne  do  inwestycji  )
zwiększono o  2  lata  zakres  czasowy Wieloletniej  Prognozy Finansowej  aby nie  obciążać
budżetu. 

Na  podstawie  wykonania  2021  roku  nieznacznie  zmieniono  na  plus  wartości
dochodów i wydatków w kolejnych latach w stosunku do poprzedniej uchwały.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2031.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2031.



Do pkt 4. 
Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta:  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –
Skarbnik  Miasta  Sejny  -  przedstawiła  projekt  uchwały:  Zmiany  w  planie  dochodów  –
zmniejszenie o kwotę 127.834,76 PLN
Dział: 700 – Gospodarka mieszkaniowa – (-) 1.182.109,00 PLN
Rozdział: 70005 – zmniejszenie dochodów w związku z rozliczeniem częściowym uzbrojenia
strefy w 2021 roku; zmiana paragrafów pomiędzy rozdziałami 70007 i 70005
Rozdział: 70007 (nowy rozdział w 2022) – zwiększenia i zmniejszenia dochodów w związku
z przeniesieniami pomiędzy rozdziałami 700950i 70005
Rozdział: 70095–zmniejszenia dochodów w związku z przeniesieniami pomiędzy rozdziałem
70007  i  w  związku  z  przesunięciem  terminu  zakończenia  projektu  Targowicy  dopisanie
dochodów;
Dział: 801 – Oświata i wychowanie – 9.900,00 PLN
Rozdział: 80150 – zwiększenie dochodów w związku z wpływem zwróconej dotacji;
Dział: 851 – Ochrona zdrowia – 1.000.000,00 PLN
Rozdział: 85195 – środki otrzymane w związku z konkursem „Rosnąca odporność”
Dział: 852 – Pomoc społeczna –44.374,24 PLN
Rozdział:  85295  –  zwiększenie  dochodów  w  związku  ze  zmianami  w  harmonogramie
realizacji projektu SAS;
Zmiany w planie wydatków – zwiększenie o kwotę 5.031.935,07 PLN
Dział: 600 – Transport i łączność – 14.158,00 PLN
Rozdział: 60016 –zwiększenie wydatków w związku z dodatkowymi pracami związanymi z
realizacją drogi 32KD i koniecznością udrożnienia istniejących kanałów deszczowych
Dział: 630 – Turystyka – 441.973,07 PLN
Rozdział:  63003 –zwiększenie wydatków w związku ze zmianami w harmonogramie prac
dotyczących projektu realizowanego na tzw. łąkach biskupich
Dział: 700 – Gospodarka mieszkaniowa – 3.014.000,00 PLN
Rozdział: 70004– zabezpieczenie środków na objęcie udziałów w spółce tworzonej razem z
Krajową Agencją poszanowania Energii „Eco dom „ celem budowy mieszkań;
Rozdział: 70021– zabezpieczenie środków na objęcie udziałów w spółce tworzonej razem z
Krajowym Zasobem Nieruchomości - kwota 3.000.000,00 otrzymana w 2021 roku;
Rozdział: 70095– w związku z wydłużeniem czasu realizacji zadania „Targowica” i zmiana
harmonogramu wprowadzenie wydatków do budżetu;
Rozdział: 71004 i 71012– zmiany pomiędzy rozdziałami;
Dział: 801 – Oświata i wychowanie – (-) 10.128,30,00 PLN
Rozdział:  80101  –  zwiększenie  wydatków  w  związku  z  zabezpieczeniem  środków  na
dokończenie prac przy wentylacji;
Rozdział: 80113 – zmiana wydatków pomiędzy paragrafami;



Rozdział: 80148 i 80150 – zmniejszenie wydatków przeniesienie do 80101; 
Dział: 851 – Ochrona zdrowia – 1.000.000,00 PLN
Rozdział: 85195 – rozpisanie kwot na wydatki w związku z otrzymaną od wojewody nagrodą
w konkursie „rosnąca odporność”
Dział: 852 – Pomoc społeczna –57.090,30 PLN
Rozdział: 85214 – zwiększenie kwot na zasiłki na prośbę kierownik MOPS;
Rozdział: 85295 – zwiększenie kwot na wydatki w związku ze zmianami w harmonogramie i
realizacji projektu SAS;
Dział: 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego –514.000,00 PLN
Rozdział:  92109  –  zwiększenie  kwot  o  wkład  własny  na  wydatki  związane  z  otrzymaną
promesą z BGK na inwestycję – rozbudowy Ośrodka Kultury w kwocie 5 mln zł; i dajemy
dotację dla OK na aktualizację przedmiarów i kosztorysów w projekcie;
Zmiany w planie przychodów – zwiększenie o kwotę 5.159.769,81 PLN
- W związku  z  otrzymaniem w 2021  roku  3  mln  na  objęcie  udziałów w spółce  z  KZN
dopisujemy to w 2022 w przychodach
- ze środków jakie dostaliśmy na drogi w 2021 r została część wydatkowana w związku z tym
urealniamy kwotę środków, które pozostały na 2022 rok (kwota 4.479.053,81)
-  w  związku  z  wpłynięciem  środków  z  projektu  uzbrojenia  strefy  jeszcze  w  2021  roku
zmniejszamy dochody w 2022 a w to miejsce wpisujemy przychody konieczne do realizacji
zaplanowanych inwestycji (1.205.709,00 zł)
-  aby  otrzymać  5  mln  musimy  zabezpieczyć  500.000,00  jako  wkład  własny  to  także
powiększa wielkość potrzebnych środków.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska:  Poinformowała,  że  1  mln.  zł  został  dopisany  do
ochrony zdrowia w związku z wysokim wyszczepieniem się mieszkańców. Poprosiła Panią
Skarbnik o więcej informacji.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta: To był liczony wskaźnik, od sierpnia
do końca października, związany ze wskaźnikiem przyrostu wyszczepialności na Covid. Z
każdego powiatu  trzy  gminy dostawały  za  miejsce  pierwsze  1 000 000 zł,  drugie miejsce
500 000 zł i trzecie 250 tyś. zł. 

Inwestycję, którą chcemy wykonać są łazienki w szkole. W planach jest też budowa
ubikacji miejskiej.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska:  Poinformował,  że  na  poprzedniej  Komisji  padła
propozycja aby to mieszkańcy odczuli, że jest to nagroda dla nich. Padła propozycja budowa
toalety publicznej.



Radny  Stanisław Bulwin:  Pani Skarbnik powiedziała, że „Łąki biskupie” nie zostały
wykonane. Czy firma będzie płaciła karne odsetki za nie wykonanie w czasie? W związku ze
wzrostem cen Miasto będzie musiało dołożyć w przyszłym roku?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Już są naliczane odsetki ponieważ firma nie
wyrobiła się w terminie. Odsetki będą naliczane do momentu zakończenia inwestycji. Jeżeli
chodzi  o  wzrost  cen  to  w tym przypadku nie  mają  znaczenia.  Mamy umowę należytego
wykonania zadania oraz różne zabezpieczenia. 

Radny Paweł Dzienisiewicz: Jaka jest dzienna kwota kary?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: 0,1 % od całości przedmiotu zamówienia.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022
rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny na 2022 rok.

Do pkt 5. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej  w Sejnach.



Pani  Ilona Okoń –  Kierownik RPG: Uchwała wynika z  nałożonego na samorządy
dodatkowego zadania – dodatku osłonowego. Realizatorem tego dodatku na terenie miasta
Sejny jest Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Sejnach.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Sejnach.

Radna Jolanta Beata Bagińska: Ile się spodziewacie wniosków? 

Pani  Ilona Okoń – Kierownik RPG: Na dzień dzisiejszy mamy już złożonych 350
wniosków, liczymy, że będzie koło 2000. Ma być to dotacja rządowa. Na pewno trzeba będzie
dopłacić ze środków własnych.

Do pkt 6. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Miastem  Suwałki
w sprawie wspólnej realizacji zadań w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami.



Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: W związku z zerwaniem umowy z Panem
Laurynem  (Schronisko  Suwałki,  Sianorzęc)  Miasto  zamierza  zawrzeć  porozumienie  z
Miastem  Suwałki,  w  sprawie  wspólnej  realizacji  zadań  w  zakresie  zapewnienia  opieki
bezdomnym zwierzętom wyłapanych z terenu Miasta Sejny. Porozumienie oznacza też to, że
będziemy  musieli  znacząco  zwiększyć  kwoty.  Do  tej  pory  wydawaliśmy  ok  2 000  zł.
miesięcznie.  Będzie  doliczony  koszt  dzierżawy,  miesięczna  opłata  stała.  Porozumienie
zostanie zawarte na dwa lata.

Radna  Jolanta Beata Bagińska:  Poinformowała, że ludzie zaczynają się skarżyć na
hałas i zapach z  pensjonatu dla psów w Sejnach. On jest przepełniony, jest dużo psów a hałas
coraz większy. To nie powinno tak być i trzeba tą sprawę przyśpieszyć z urzędu. 

Trzeba  też  zobligować  Pana,  który  działa  na  terenie  Sejn  do  szybszego  otwarcia
schroniska  w Konstantynówce.   Psy  są  zwożone  z  okolicznych gmin.  Jest  ich  dużo i  to
zaczyna sąsiadom przeszkadać.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  Starostwo  wydało  pozytywną  opinię  w
sprawie budowy schroniska, Panu Andzel w Konstantynówce.  Tylko, że tam były odwołania i
procedura jest w toku. 

Od  uzyskania  zezwolenia  ostatecznego  w  ciągu  pół  roku  ma  zamiar  wybudować
schronisko w Konstantynówce.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Miastem Suwałki w sprawie wspólnej realizacji zadań w zakresie opieki nad
bezdomnymi zwierzętami.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie porozumienia z Miastem Suwałki w sprawie wspólnej realizacji zadań w zakresie
opieki nad bezdomnymi zwierzętami.

Do pkt 7. 



Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zbycia nieruchomości mienia komunalnego. (965/21)

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Urząd Miasta Sejny przystąpił do czynności
zmierzających do zbycia nieruchomości mienia komunalnego Miasta Sejny w postaci działki
oznaczonej  numerem  geodezyjnym:  965/21  (pow.  0,2000  ha,  KW  SU1N/00009103/4),
położonej w Sejnach przy ulicy Powstańców Sejneńskich, będącej własnością Miasta Sejny,
stanowiącej  tereny  oznaczone  symbolem  5P -  Tereny  zabudowy  produkcyjnej  zgodnie  z
Miejscowy  planem  zagospodarowania  przestrzennego  wschodniej  części  Miasta  Sejny  w
rejonie ulicy Powstańców Sejneńskich przyjęty Uchwałą nr L/284/18 Rady Miasta Sejny z
dnia 3 stycznia 2018 r.

Na salę posiedzenia wchodzi Radna Paulina Błuszko.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia  nieruchomości  mienia
komunalnego. (965/21)

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia  nieruchomości
mienia komunalnego. (965/21)

Do pkt 8. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zbycia nieruchomości mienia komunalnego. (886/4)



Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Urząd Miasta Sejny przystąpił do czynności
zmierzających do zbycia nieruchomości mienia komunalnego Miasta Sejny w postaci działki
oznaczonej  numerem  geodezyjnym:  886/4  (pow.  0,3740  ha,  KW  SU1N/00015453/7),
położonej  w  Sejnach  przy  ulicy  1  Maja,  będącej  własnością  Miasta  Sejny.  Działka  jest
niezabudowana. W MPZP działka znajduje się na terenie oznaczonym symbolem: 04P jako
tereny zabudowy przemysłowo – technicznej z dopuszczeniem składów i magazynów. Część
działki  jest  zadrzewiona.  W  związku  z  zainteresowaniem  nieruchomością  ze  strony
potencjalnych  nabywców postanowiono  przeznaczyć  ją  do  sprzedaży  w  drodze  przetargu
ustnego nieograniczonego. 

Wartość działki ok. 58 tyś. zł (pow. 0,3740 ha).

Radna Jolanta Beata Bagińska: Nam się wydaje, że ta wycena rzeczoznawcy jest za
niska. Można się z nią nie zgodzić i dać innemu rzeczoznawcy do wyceny. My nie jesteśmy
przeciwni sprzedaży tej działki.

Pani  Dominika Sidor –  Kierownik RPG: wycena u rzeczoznawcy kosztuje  500 zł.
Możemy  dać  wycenę  innemu  rzeczoznawcy.  Obecna  wycena  jest  porównywalna  do  cen
działek  w  Augustowie.  Rzeczoznawca  zawsze  bada  nieruchomość  pod  względem
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, przeprowadza analizę pod względem
uzbrojenia w media, dojazdu, możliwość zagospodarowania nieruchomości.

Radny Stanisław Bulwin: Czy droga strategiczna nie będzie szła przez tą działkę?

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  My  pozyskaliśmy  plan  z  Dróg
Wojewódzkich. To ta droga częściowo się pokrywa z trasą średniego napięcia.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 0, przeciw 3, wstrzymujących się 5.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  większością
głosów negatywnie zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie  zbycia nieruchomości  mienia
komunalnego. (886/4)

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 0, przeciw 3, wstrzymujących 4.



Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
większością  głosów  negatywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia
nieruchomości mienia komunalnego. (886/4)

Do pkt 9. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przekazanie  w  formie  darowizny  działek
ewidencyjnych nr 118/7 i 133/6 na rzecz Powiatu Sejneńskiego. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Przedmiotowa darowizna nieruchomości jest
wynikiem  uregulowania  stanu  prawnego  nieruchomości  zgodnie  ze  stanem  władania.
Przedmiotowe działki nr 118/7 i 133/6 położone w mieście Sejny stanowią własność Miasta
Sejny, jednak faktycznie są zajęte pod pas drogowy ulicy powiatowej Nr 2578B 11 Listopada,
którą zarządza i utrzymuje Powiatowy Zarząd Dróg w Sejnach. Powiatowy Zarząd Dróg w
Sejnach  jest  jednostką  organizacyjną  Powiatu  Sejneńskiego  i  tylko  nieruchomości  będące
własnością powiatu mogą być przekazane w trwały zarząd powiatowemu zarządowi dróg (art.
43 ust. 5 ustawy o gospodarce nieruchomościami). 

Zgodnie  z  art.  13  ust.  2  ustawy  z  dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  gospodarce
nieruchomościami,  nieruchomość może być przedmiotem darowizny dokonywanej  między
Skarbem Państwa a jednostką samorządu terytorialnego, a także między tymi jednostkami. W
umowie  darowizny  określa  się  cel,  na  który  nieruchomość  jest  darowana.  W przypadku
niewykorzystania nieruchomości na ten cel darowizna podlega odwołaniu.

Radny Stanisław Bulwin: Jaka jest powierzchnia działki?

Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: Działka nr 118/7 (pow. 0,0063 ha) oraz działka nr
133/6 (pow. 0,0133 ha).

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przekazanie  w
formie darowizny działek ewidencyjnych nr 118/7 i 133/6 na rzecz Powiatu Sejneńskiego. 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.



Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
przekazanie w formie darowizny działek ewidencyjnych nr 118/7 i 133/6 na rzecz Powiatu
Sejneńskiego.

Do pkt 10. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym są sprawy różne. Poprosił
Panią Renatę Bożenę Miszkiel o przedstawienie i omówienie Uchwał z RIO.

Pani Renatę Bożenę Miszkiel – Skarbnik miasta Sejny:
 
1.Uchwała Nr 22/233/2021  Kolegium RIO z dnia 22 grudnia 2021 r. dotyczy uchwały

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2021 – 2032.
Uchwała została podjęta z istotnym naruszeniem i w związku z tym stwierdza się nieważność
powołanej uchwały.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska:  Poinformowała,  że  na  poprzedniej  komisji  Pani
Skarbnik informowała, że nie ma konieczności podejmowania jeszcze raz uchwały w sprawie
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2021 – 2032.  

2.Uchwała Nr 2/33/2022 RIO w sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2021 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny - Poinformowała, że limity na
spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań będziemy aktualizować na bieżąco.

3.Uchwała  Nr  RIO.II-00312-59/2022  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  możliwości
sfinansowania deficytu i prawidłowości planowanej kwoty długu przedstawionej przez Miasto
Sejny. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  Sejny  -  Poinformowała,  że  RIO
opiniuje nie tylko zarządzenia dotyczące budżetu ale tak samo opiniują uchwałę budżetową
na 2022 rok. Opinia jest pozytywna.

4.Radna Jolanta Beata Bagińska – odczytała list Pana (…) z dnia 5 stycznia 2022 r.
dotyczący podjętej  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  terenów  przy  Ośrodku  Kultury  w  Sejnach.  Autor  listu
twierdzi, że przed głosowaniem nad uchwałą nie ujawniono, że została złożona oferta kupna
tej działki co mogło mieć wpływ na podjęcie w/w uchwały przez Radę. Poinformowała, że
wystosowała pismo do Burmistrza z prośbą żeby się ustosunkował do tego pisma. 



5.W  dniu  1  lutego  2022  r.  wpłynął  wniosek  o  informację  w  zakresie  skargi.
Poinformowałam, że nie została jeszcze podjęta uchwała w sprawie skargi. Jeżeli jest taka
potrzeba pismo, które zostało wystosowane do Burmistrza, może być przesłane Radnym.

6. Radna  Jolanta Beata Bagińska –  Przedstawiła  pismo,  które otrzymali  Radni  od
Burmistrza  Miasta,  dotyczy  mieszkańca  Sejn,  którego  działka  graniczy  z  parkiem „Łąka
biskupia”. W piśmie informuje się mieszkańca, że działka, o której jest mowa, od 17 sierpnia
2021 r. jest własnością Miasta Sejny. Ten Pan nie był stroną w sprawie ponieważ działka nie
należy do niego. Ale informacje były udzielane temu Panu.

7. Radna Jolanta Beata Bagińska – przedstawiła pismo mieszkanki Sejn, która zwraca
się z pytaniem czy w 2022 roku miasto planuje wykonanie kanalizacji sanitarnej na ul. 11
Listopada?

Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: Pisemnie się ustosunkujemy się do pisma.
Projekt i kosztorys kanalizacji ul. 11 Listopada został wykonany. Kosztorys jest na 700 tyś. a
w budżecie mamy na projekt. Będziemy wnioskować o kanalizację z programu „Polski Ład”.

8. Radna  Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że wpłynął  list  od Burmistrza
Miasta wzywający Radę Miasta Sejny do wykonania obligatoryjnych czynności kontrolnych
w następujących obszarach (wymienione obszary). Pismo zostało przesłane Radnym. 

Radny  Stanisław Bulwin: W imieniu Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja
część punktów omówi w sprawach bieżących. 

Zaproponował,  że  w sprawie działki  naprzeciwko Ośrodka Kultury,  lepiej  by było
zrobić przetarg.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska:  Pismo  zostało  skierowane  do  Burmistrza.  Bo
wszystko co się tyczy mienia komunalnego jest we właściwości Burmistrza.

Pani Dominika Sidor:  w sprawie skargi i całego zagadnienia: Miasto nie wystawi tego
na sprzedaż. Działka jest zabudowana i są tam lokatorzy. Nie ma fizycznej możliwości, żeby
wystawić to na sprzedaż. 

Pan Marek Sznejder –  Sekretarz Miasta: w sprawie skargi: Jeżeli wpływa do Rady
Miasta skarga rada ma 30 dni na podjęcie uchwały w sprawie skargi. W momencie wpłynięcia
skargi  Przewodniczący  kieruję  ją  do  komisji.  Komisja  decyduje  co  z  tą  skargą  zrobić  i
przygotowuje  uchwałę.  Skarga  wpłynęła  12  stycznia  2022  r.  więc  ten  termin  nie  został
przekroczony. Myślę, że to będzie zrozumiałe dla tej osoby.

Poinformował, że został zakończony remont w szkole (poddasza).

Radna Beata Bagińska: w sprawie skargi: Wszystkie pisma dotyczące skargi zostaną
przekazane  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji.  W  pierwszej  kolejności  to  mieliśmy



wątpliwość  czy  to  pierwsze  pismo  jest  skargą.  Radca  Prawny  odniosła  się  do  tego  i
powiedziała, że pismo trzeba rozpatrywać jako skargę i takim trybem to będzie rozpatrywane.

Do pkt 11. 

Po wyczerpaniu tematów  Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury zamknął wspólne posiedzenie Komisji Stałych. 

Przewodniczący Komisji Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury

/-/ Bogusław Sojko
Protokołowała:
Danuta Wilkialis


